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Aanwezig  
Voorzitter L. Linssen 
De leden  Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Marianne Bultman (RO), 

Roy Coolen (SV), Michel Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van 
Kessel (PL), Peter van Melick (CDA), Maurice Schreurs (CDA) Gerry 

Teeuwen (RO) en Ad Thomassen (VVD) 
Vervanging  
Portefeuillehouders A. Verhoeven  
Ambtelijke ondersteuning J. van Aaken 

E-J Meerbeek 
F. Stevens 

Derden Mw. R. Faber chef RBT Leudal/Nederweert/Weert 
De heer F. Mans wijkagent  

Raadsleden op de tribune -- 

Ambtenaren op tribune -- 
Belangstellenden 1 persoon 

Commissiegriffier J. Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter de heer L. Linssen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen van harte 
welkom.  

02 Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform concept vastgesteld.  

03 Vaststellen verslag vergadering 28 januari 2015 
Het verslag wordt conform vastgesteld. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

05 Presentaties en thema’s 

05a Presentatie Politie   
De teamchef van het nieuw gevormde Robuuste Basis Team (RBT) Weert/Nederweert/Leudal 
Mw. Ria Faber houdt een presentatie over de werkzaamheden van de politie, en de beleids-

thema’s voor de komende jaren zoals Overlast en ernstige veelvoorkomende criminaliteit, 
Jeugd, Burgerparticipatie en integriteit. Daarnaast gaat ze in op de dienstverlening en de nor-

men die daarbij gesteld zijn. Hierna houdt wijkagent Frank Mans een presentatie over zijn 
werkzaamheden als wijkagent, en de netwerken en de overleggen die hiermee verbonden zijn, 
om alle zaken zo integraal mogelijk te benaderen. Naar aanleiding van de presentaties worden 
enkele vragen gesteld door de commissieleden over bepaalde situaties en gebeurtenissen die 
hen zijn opgevallen. De commissie acht het zinvol om eens per jaar vanuit de praktijk te horen 

waarmee de politie bezig is. De presentaties zijn op verzoek van de politie niet bijgevoegd.   
06 Raadsvoorstellen 

06a Voorstel vaststelling notitie actieve en passieve informatieplicht 
De notitie wordt in het algemeen goed ontvangen, er zijn echter nog enkele kanttekeningen. 
De fractie Ronduit Open heeft de regeling zoals die in de gemeente Putten is vastgesteld be-
studeerd en wil enkele punten, die in de ogen van de fractie een aanscherping bevatten onder 
de aandacht brengen. Het betreft onder meer de woorden “in een zo vroeg mogelijk stadium”. 
De fractie stuurt de aanvullingen die zij wil laten opnemen ruim voor de raadsvergadering van 

17 maart aan de overige fracties toe. Dit kan dan leiden tot een amendement / aanvulling op 
de notitie van het college. 
De fractie D66 wil een “doorklikmogelijkheid” naar de onderliggende stukken van de besluiten-
lijst. De portefeuillehouder meldt dat dit met de komst van iBabs tot de mogelijkheden be-
hoort. 

De fractie Progressief Leudal pleit voor totale gelijkschakeling van raadsleden en commissiele-
den, niet zijnde raadsleden. Dit is wettelijk gezien niet mogelijk. Zodra stukken op vertrouwe-

lijke basis aan commissieleden worden verstrekt, worden ze daarmee op basis van de Wet 
Openbaarheid van Bestuur voor iedereen openbaar. Het is iets anders als op stukken geheim-
houding wordt gelegd, op basis van de gemeentewet. Dan zijn ook commissieleden gehouden 
aan de geheimhouding. In de notitie gaat het echter om (stukken uit) de vertrouwelijke beslui-
tenlijst van het college. Hier kunnen alleen raadsleden in kijken.  
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 17 maart 

2015. 
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07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

07a Brief VNG met een actueel overzicht van de ontwikkelingen van de omzetbelasting en 
compensatiefonds. 
De fractie Ronduit Open vraagt of het thans van Rijkswege ingestelde plafond voor BTW com-
pensatie gevolgen heeft voor de gemeente Leudal, en of er zicht is of dit plafond al bereikt is, 
zeker nu door de drie decentralisaties veel meer ingekocht wordt dan voorheen. 

Antwoord: Het betreft een landelijke maatregel. Het BTW compensatiefonds is gevuld met 
ongeveer 3 miljard euro. Gemeenten kunnen onder bepaalde voorwaarden BTW terugkrijgen 
van uitbestede diensten. Zodra het plafond bereikt is, worden de gemeenten nog gewoon uit-
betaald, maar dat bedrag komt dan niet meer uit het BTW compensatiefonds, maar uit het 
Gemeentefonds. Het Gemeentefonds wordt dan met dit bedrag wordt verlaagd. De verwach-
ting is dat het plafond niet bereikt zal worden, maar zeker weten doet men dat pas aan het 

einde van het jaar. De VNG, maar ook de gemeente zal hierop alert zijn. 
08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 

Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 
09 Stand van Zaken 

09a Vitaal Leudal, Stand van zaken 
De heer Ernst-Jan Meerbeek, teamleider informatievoorziening geeft een presentatie over het 

digitaal zaakgericht werken, en over de applicatie JOIN, die hiervoor gebruikt wordt. De pre-

sentatie is bijgevoegd bij de stukken. Daarnaast laat hij nog enkele filmpjes zien die zijn uitleg 
ondersteunen. Ook de stand van zaken met betrekking tot interne en externe dienstverlening 
wordt toegelicht.  
De commissie is blij met de praktische uitleg, die een goed praktisch inzicht geeft over de re-
sultaten die inmiddels met het project Vitaal Leudal zijn geboekt. 
De registraties in JOIN zijn ook een goed sturingsinstrument voor het management. Werkvoor-
raad en knelpunten hierbij worden goed inzichtelijk gemaakt, en dit kan leiden tot snelle bij-

stelling van processen.  Er moet nog veel werk gebeuren, maar de volgende stap in de ontwik-
keling van Leudal is gezet, en met een volgende fase kan gestart worden. Met de inzet van de 
procesondersteunende programma’s en andere digitale hulpmiddelen, hoopt de organisatie de 
bezuinigingsopdracht in 2018 te kunnen afronden cf. de afspraken. Op dit moment loopt het 
proces voor wat betreft de gestelde taakstellingen nog op schema. De investering in en de 
implementatie van de automatisering is wel een randvoorwaarde hierbij. 

09b Openstaande actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09c Langetermijnkalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-

gadering aan de commissie ter kennis gebracht. 
10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
Geen mededelingen 

10b Rondvraag 
De fractie Ronduit Open wil graag uitleg over de gevolgen van de afwaardering van de gronden 
bij Bevelanden 2. Bij de bespreking van de jaarrekening zullen ook weer de financiële gevolgen 

van de grondexploitaties worden toegelicht. 
De fractie Progressief Leudal maakt melding van het feit dat in Neeritter als vervanging van ’t 
Törp thans Itterinn geopend is. 

10c Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. 

 


